
 
 
 
Följande frågor har inkommit inför årsmötet 2021-02-23            
 
 
Borgarnäsbryggan 

 
Byt medans den flyter och går att sälja eller skänka bort. Det mycket dyrt att ta hand om 
och destruera en gammal betongbrygga speciellt om den har sjunkit. Att lägga pengar på 
att renovera den och byta alla kättingar och träskoningen kommer nog att kosta ½ priset 
av en ny och vi vet inte hur länge det håller. Pengar finns så det räcker. Om vi byter 
Borgarnäs så kan Käppalabryggan samtidigt få nya förankringar och landfästen, vilket 
behövs, utan etableringskostnader. 
 
Svar: 
Styrelsen gör bedömningen att Borganäspontonen fortfarande är i hyggligt skick, 
Och håller många år än, planen är att renovera pontonen genom att lägga ny beläggning 
på däcket samt se över träskoningen och i förekommande fall byta valda delar. En tanke 
är att under 2022 besiktiga förankringarna på klubbens samtliga bryggor. (senaste 
besiktning skedde 2015) vid det tillfället bör även Borganäs besiktigas. 
 
Platskön 

 
Gör som bostadskön. Lägg ut lediga platser på hemsidan så kan medlemmar som söker 
plats kolla där och anmäla intresse för plats och lägsta medlemsnummer får den. De som 
tilldelas plats måste skicka in försäkringsbrev inom en månad för att visa att dom har en 
båt annars går platsen till nästa. Då behövs ingen kö. 
Läggs ut under fliken Båtplatser, underrubrik lediga båtplatser 
 
Svar:                  
Styrelsen anser att förslaget är värt att beakta och avser att undersöka hur det påverkar 
arbetet med båtplatskön. 
  
 
Nya ordningsregler 
För att båten skall kunna identifieras på ett enkelt sätt uppmanas medlem att anbringa sitt 
medlemsnummer i fören på båten Exempelvis via en Dymo-tejp.!!!!!! 
 
Räcker väl med att det sitter en platslista på grinden 
 
Svar: 
Styrelsen tillstyrker förslaget att ta bort denna formulering i de uppdaterade 
ordningsreglerna. 
 
 

 
 
 
 


